
PROGRAM RADA 

NARODNOG MUZEJA LABIN U 1979. GODINI 

INVESTICIUNI RADOVI 

Srednjoročni program razvoja Muzeja za razdoblje 1976-1980. predvi-

dja čitav niz, što većih, što manjih, investicionih zahvata koji su 

do danas neostvareni zbog pomanjakanja sredstava. Iz tog razloga 

potrebno je učiniti veće napore u preostale dvije godine planiranog 

perioda kako bi se bar djelomično program ostvario. 

U 1978. godini trebalo je prift rekonstrukciji krova zgrade Muzeja, 

no to nije učinjeno s obzirom da Republička samoupravna interesna 

zajednica u oblasti kulture nije odobrila potrebna sredstva. Potre-

ban iznos za temeljiti popravak krova kretao se oko sume od 400.000.-

dinera u ovoj a iduće godine biti će sigurno veći zbog poskupljenja 

usluga, noipored toga to ostaje prioritetanzadatak 

u 1979. godini. 

Smatramo takodjer da bi u 1979. godini trebalo povjeriti labinskom 

"URBIS-un izradu projekta za kompletno rješenje Muzeje od konstruk-

tivne sanacije (s obzirom da se zgrada otvare po vertikali i južni 

se dio odvaja) do uredjenja izloZbenih dveranal depoa i td. 

U vezi investicionog odrZavanja bilo bi potrebno temeljito servisi-

rati i iznova ofarbati teretni furgon koji bi nas ovako obnovljen 

mogao služiti još desetak godina. 

REDOVNA DJELATNOST 

Na istraživačkom planu nasteviti će se s proučavanjem razdoblje 

1\arodnoos1obodilačke borbe na Labinštini u uskoj suradnji s komisi-

jom za obilježavanje spomenika revolucije Skupštine općine Labin, 

SUBNOR-om Labin i Regionalnim zavodom za zaštitu spomenika kulture 

iz Rijeke. 

Nastaviti će se zaĐočeta akcija evidentiranja originalnih spomenika 

revolucije i spomenika podignutih u čast revolucije. I dalje 6e se 

pružiti sva moguća pomoć riječkom Centru zn izučavanje radničkog po-

kreta i NOB u cilju tiskanja monografije NOB na Labinštini. 

Uz to Muzej će dati svoj prilog proslavama značajnih obljetnica kao 

što su osnivanje Talijanske unije za Istru i Rijekul osnivanje kaza-



lišne druZine "Otokar Keršovani" te drugig značajnih datuma. Pored 

ovih osnovnih usmjerenja, nastaviti će se tradicionalna suradnja sa 

srodnim ustanovama i pojedincima na zajedničkim zadacima. 

U 1979. trebalo bi pri6i sustavnom rješenju dokumentacije u Muzeju 

koja je silom prilika u posljednjih desetak godina zapostavljena 

pa su jasno nastale ogromne praznine, tako da je to problem koji 

će zahtijevati konstantan višegodišnji rad na otklanjanju ovih poslje-

dica. 

Drugi problem koji je takodjer akutan u Muzeju i zahtijeva što skori-

je rješenje je zapošljavanje preparatora, osobe sa sred-

njom ili višom stručnom spremom koja či radila na čiš8enju i prepa-

riranju muzejskih predmeta, vršila tehničke muzejske poslove kao 

ku6ni majstor, pomagala u tehničkom postavu izloZbel sudjelovala u 

pakiranju i prijenosu radove te njihovom transportu. Pored toga ova 

bi se osoba bavila i izradom fotografija za potrebe Muzeja, snima-

nem, presnimavanjem, pove6avanjem, izradom kontakt kopija i foto-

dokumentacije. Zapošljavanjem preparatora kvalitet muzejskog rada 

znatno bi se unaprijedio. 

GALERIJSKA DJELATNOST 

U 1979. godini nastaviti će se s odvijanjem galerijske djelatnosti 

na ustaljenim i provjerenim pozicijama i nastojati će se i otvoriti 

nove mogu6nosti rada kako s udruZenim radom tako i $ pojedincima u 

cilju daljnje afirmacije likovnog života na tabinštini. 

Predvidjaju se slijede6e izložbe: 

1. SLIKA MOGA ZAVIČAJA, tredicionalna izložba likovnih radova uče-

nika osnovnih škola čakavskog govornog područja 

2. Samostalna izložba jednog člana grupe Labinskih ateliera - 

Branimir -Daković 

3. Samostalna izložba Lackovi6-Croate 

4. Samostalna izložba beogradske kiparice Olge Jančić, učesnice 

Mediteranskog kiparskog simpozija Dubrova - Labin 1977. 

5. Samostalna izložba Zlatka Price 

6. Jedna izložba iz programa ItloZbenog salona u Puli i Zavičajnog 

muzeja Rovinj. 

7. Porečki annale 
8. Prodajna izložba keramike Ljerke Njerš 

9. Samostalna izložba Finca Kanevra Raima 

P red toga posebnu paZnju trebali bi posvetiti otkupima likovnih 

djela jer je ove godine i to zapostavljeno uslijed nedovoljnih 
sredstava. 


